
Fra: Tore Johan Erstad 
Sendt: mandag 30. juli 2018 08.31 
Til: Postmottak Meland 
Emne: SV: Spørsmål til påbegynt anleggsarbeid i løypetona 
 
Hei, 
 
Denne kan føres på sak 18/173 på meg. 
 
Tore Johan 
 

Fra: Postmottak Meland  

Sendt: mandag 23. juli 2018 10.20 

Til: Tore Johan Erstad 
Emne: VS: Spørsmål til påbegynt anleggsarbeid i løypetona 

 
Skal denne journalførast og event. kva for ei sak? 
 
Mvh  
Dokumentsenteret  
 
 
Fra: suleskard [mailto:suleskard@gmail.com]  

Sendt: 20. juli 2018 19:55 
Til: Postmottak Meland 

Emne: Spørsmål til påbegynt anleggsarbeid i løypetona 

 

 

 

Stemmer det at det nye bygget som skal settes opp der det tidligere stod en enkel hytte blir i 

den høyden som anleggsflaten forespeiler på bildet? Det vil rive som en mastodont i den 

nåværende bebyggelsen,  og vil i all tid stå som en koloss, på feil høyde kote. Hadde flaten 

vært redusert med 2-3 meter ville fremtoning på bygget vært langt mindre dominerende. Ta 

også hensyn til at utbygger i boligen like nedenfor strever med å få solgt disse 2 enhetene og 

har gått veldig langt ned i pris uten å få solgt. Jeg mener kommunen burde legge tilrette for en 

helhetlig tanke i utbyggingsfasen på dette feltet og pålegge utbygger å redusere anleggsflaten 

og dertil byggets endelige kotehøyde. Utsikt får de uansett, så det skulle ikke ha noen 

påvirkning. Vi som bor i byggets sørlige retning vil også få vår horisont mot nord endret i 

svært stor grad. Jeg tar det som en selvfølgelighet at dere har informert vår velforening og de 

nærmeste beboerne om dette bygget.  

 

Mvh Stig Ronny Suleskard 

Løypetona 25 

mailto:suleskard@gmail.com


 



 

 

Sent from my MI 6 
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